

手工藝社招生

第三期

手工編織好處多多，不僅能鍛鍊手指的靈活度，開動大腦的思維能力，健腦益智，放鬆紓壓，豐富業餘生活，編織人生，分享精彩，尋找成就感！

- 老師介紹：郭秀英，現任中壢社區大學、元培醫事科技大學手工藝社、香山老人日間照顧中心老師。
- 課程時間：8/22~11/14
單週星期四，17:00~19:00(一期，6堂)
- 課程地點：1樓_第一會議室
- 報名時間：即日起~至8/15截止，並繳交費用。
- 課程費用：預繳金1000元，課程出席率>80%，福委會全額補助。
- 手作料費：依課程設計，老師代訂，費用另計，學員當日繳交給老師。
- 報名窗口：請掃描QR Code，或財務陳麗君分機115
- 其他說明：招生未滿6人(含)，取消開班。

****作品集欣賞****





Handicraft Club Enrollment

Phase 3

Hand knitting has many benefits. It can not only exercise the flexibility of the fingers, activate the thinking ability of the brain, strengthen the brain, relax and relieve stress, enrich leisure life, knit life, share wonderful things, and find a sense of accomplishment!

- Teacher introduction: Guo Xiuying, currently at Zhongli Community University, Yuanpei Medical University University of Science and Technology Handicraft Club, Xiangshan Day Care for the Elderly Center teacher.
- Course time: 8/29~11/14 · Every Thursday, 17:00~19:00 (1 period, 6 classes)
- Course location: 1st floor_First meeting room
- Registration time: **from now until 8/15, and fees must be paid.**
- Course fee: Prepayment of RMB 1,000, course attendance rate >80%, Welfare Committee Will be fully subsidized. Hand-made materials fee: According to the course design, the teacher will order it on behalf of the teacher, and the fee will be charged separately. Please hand it over to the teacher on the same day.
- Registration window: Please scan the QR Code or contact Finance Chen Lijun at extension 115
- Other instructions: **If the enrollment is less than 6 students (inclusive), the class will be cancelled.**



Portfolio Appreciation

